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Město Kyjov 

Kulturní komise 
 

Zápis z jednání č. 9/2025 
 
 
Datum konání: 26. 2. 2025   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov  

Přítomni (viz prezenční listina): BcA. Jiří Petrů, DiS., Mario Kudela, Mgr. Jana 
Truschingerová, Bc. Alena Truschingerová, Milan Macháček, Mgr. Václav Stix, Ing. Pavlína 
Žmijáková                    

Omluveni: Mgr. Jovanka Rybová, Ing. Bc. Květoslava Hlaváčová, B.A. 

Nepřítomni:  

Zapisovatelka: Lucie Ingrová 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, Mgr. Kateřina Moudrá, Mgr. Hana Bednaříková 

Ověřovatel: BcA. Jiří Petrů, DiS.  

Čas jednání: 17:30 – 19:40 
 

Program jednání: 

1. Projednání žádostí o dotace z dotačního programu na podporu kultury pro rok 2025 

2. Projednání žádostí o individuální dotace pro rok 2025 

3. Jančovka – průběh jednání rekonstrukce 

4. Návrh na ocenění čestného občanství 

5. Různé 

 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné na zasedání komise a seznámil je s programem jednání. 

Program komise schválen. 
Hlasování: 7-0-0; (pro-proti-zdržel se) 
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 Město Kyjov 
Kulturní komise 

 
1. Projednání žádostí o dotace z dotačního programu na podporu kultury pro rok 2025 
 
Předseda komise okomentoval hodnocení žádostí o dotace dle specifických kritérií uvedených 
v dotačním programu. 
 
Jeden žadatel nesplnil kritérium oprávněného žadatele stanovené dotačním programem, a to 
vyloučení podnikajících osob, pokud akce souvisí s předmětem jejich podnikání – žadatel 
vlastní živnostenské oprávnění na pořádání kulturních produkcí. 
 
Vyloučení žádosti pana Mgr. Jiřího Hilčera z důvodu neoprávněnosti žadatele stanovené 
dotačním programem. 
Hlasování: 5 – 0 – 2 (pro – proti – zdržel se) 

Jeden žadatel nesplnil kritérium oprávněného žadatele stanovené dotačním programem, a to 
z důvodu sídla a místa konání akce mimo území města Kyjova. 

Vyloučení žádosti spolku Památník Oldřicha Pechala a Svatopluka Štulíře – Vřesovice, z.s. 
z důvodu neoprávněnosti žadatele stanovené dotačním programem. Komise navrhuje zkusit 
požádat o příspěvek přímo starostu města. 
Hlasování: 7 – 0 – 0 (pro – proti – zdržel se) 

Následně proběhla diskuze členů komise nad bodovým ohodnocením jednotlivých žádostí. 
Dle bodového ohodnocení žádostí navrženo přidělení finančních příspěvků k jednotlivým 
žádostem o dotaci. Členové komise schválili rozdělení finančních prostředků alokovaných 
v dotačním programu na podporu kultury v roce 2025 (viz přiložená tabulka). 
Hlasování: 7 – 0 – 0 (pro – proti – zdržel se) 
 
Člen komise Milan Macháček opustil jednání kulturní komise v 19:20. 
 
2. Projednání žádostí o individuální dotace pro rok 2025 
 
Komise projednala žádost o poskytnutí individuální dotace paní Marii Budíkové  na projekt 
„Dialogy ve zpětném zrcátku“ (kniha) - ve výši 12.000 Kč.  
Komise doporučuje podpořit tento projekt ve výši 12.000 Kč. 
Hlasování: 6-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 
Komise dále projednala žádost o poskytnutí individuální dotace SRPŠ základní umělecké 
školy v Kyjově, spolku, na projekt „Amerika tour 25“ ve výši 150.000 Kč.  
Komise doporučuje podpořit tento projekt ve výši 80.000 Kč. 
Hlasování: 5-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
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3.  Jančovka – průběh jednání rekonstrukce 
 
Paní Mgr. Hana Bednaříková seznámila komisi s průběhem rekonstrukce, která by měla začít 
v dubnu a trvat minimálně rok. V jednání je správa budovy, kterou by mohlo zaštitovat MKS 
Kyjov. Smlouva s JazzKlubem Kyjov, o.s. byla prodloužena do roku 2030 z důvodu 
rekonstrukce. Jakmile bude hotová rekonstrukce, bude uzavřena nová smlouva. 
 
4.  Návrh na ocenění čestného občanství 
 
Návrh na ocenění čestného občanství panu Ing. Jiřímu Sedlářovi. Vzhledem k udělení Ceny 
starosty města Kyjova v loňském roce se komise usnesla, že nevidí nutnost dalšího ocenění. 
Hlasování: 0-6-0 (pro – proti – zdržel se) 
 
5.  Různé 

 
- Pozvání na akci Oslavy 80. výročí osvobození města Kyjova dne 26. 4. 2025. (PaedDr. Ilona 
Slaninová) 
 
- Informace o výročí 900 let města Kyjova v roce 2026. (PaedDr. Ilona Slaninová)  
 
- Návrh na výstavu obrazů Báry Lungové v RG v rámci oslav. (Bc. Alena Truschingerová) 
 
 
Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 
 
Kulturní komise doporučuje Radě města Kyjova udělit dotace z rozpočtu města z dotačního 
programu na podporu kultury v roce 2025 v souladu s přiloženou tabulkou. 
 
Kulturní komise doporučuje podpořit žádosti o individuální dotace částkou 12.000 Kč pro 

Marii Budíkovou a 80.000 Kč pro SRPŠ základní umělecké školy v Kyjově, spolek. 

 
Kulturní komise nedoporučuje udělit další ocenění Ing. Jiřímu Sedlářovi. 
 
 
Úkoly pro členy komise:  
 
 
 
 
Komise nestanovila pevný termín dalšího zasedání, bude řešeno operativně dle návrhu 
předsedy komise. 
Předseda komise BcA. Jiří Petrů, DiS., ukončil jednání komise 19:40. 
 
 
Zapsala: Lucie Ingrová 
 
 
Ověřil: BcA. Jiří Petrů, DiS. 


